
Groen Links heeft de volgende technische vragen over het kernenbeleid 
 
In de subsidieverordening lezen we bij de kanttekeningen dat er vanuit de kernen wordt aangegeven 
dat het beter zou zijn deze kernensubsidie uit de ASV te halen. 
 
1. Hoeveel kernen hebben deze vraag gesteld en door wie is deze vraag gesteld. 
2. Hoe is dit onderzocht. 
3. Kunnen wij de uitkomsten van dit onderzoek inzien. 
 
Namens Groen Links West Betuwe, 
Jur van der Lecq 


